
Jak je to s dvoupádlovými pastičkami?

Prečítal  som si  tento  príspevok  Milana  OK1IF  a  uvedomil  som si,  že  som mal
podobné  skúsenosti.  Nie  som  rýchlotelegrafista,  ale  rád  chodím  CW rýchlosťou
okolo 120 zn/min. Dlhé roky som používal dvojpádlovú pastičku Bencher (kópia) a
po čase som si uvedomil, že sa často mýlim. Pripisoval som to slabému tréningu a
veku. Okolo roku 2000 som si náhodou kúpil robustnú jednopádlovú pastičku od
šikovných nástrojárov z Popradu. Spravil som zopár testov a s prekvapením som
zistil, že pri rovnakej rýchlosti kľúčovania spravím s jednopádlom podstatne menej
preklepov. Hral som rovnaké texty z novín. Dvojpádlo putovalo do šuplíka a odvtedy
som bol  spokojný.  Na jar  som si  na  internete  všimol  jednopádlovú  pastičku,  s
magnetickým protitlakom od UR5CDX.  Medzitým som dvakrát hovoril  s  I2RTF –
pánom Begalim o jednopádlovej pastičke, ale on to nevyrábal pre malý záujem,
hoci  dnes  už  má  v  ponuke  jeden  model.  Cena  však  hovorila  pre  pastičku  od
UR5CDX  www.ur5cdx.com a  tak som tam poslal  Email  a  za hodinu som mal
dohovorený obchod a spôsob platby. Pastička vyzerá veľmi dobre, hoci by mohli byť
precíznejšie spravené niektoré mechanické časti (napríklad jemnejší závit skrutiek,
ktoré  nastavujú  protitlak).  Pri  nastavovaní  som  si  našiel  vhodný  pomer  medzi
zdvihom a protitlakom a som spokojný. 

S opačnými názormi nechcem polemizovať, iste majú pravdu, ale v tomto
prípade súhlasím s názorom Milana OK1IF a ostravákov OK2RZ, OK2RN,
OK2BYW. 

http://www.ur5cdx.com/

